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PROTOKOLL 
 

Protokoll: Ungdomsråd STHF Dato: 23.januar 2024 
Møteleder: Ada-Marie Riis Tid: 1800 – 2100 
Referent: Anne Borge Kallevig Sted: Direktørens møterom 
Deltakere: 
 

Ada-Marie Riis, Amalie Hansen, Amund Oterholt, Kristine Bjørbekk Kjellin, Safira Karoli , 
Marte Riis Jensen, Elise Haugerø,  Anne Borge Kallevig 

Fravær: Adam Diab, 
I tillegg 
møtte 

Vegard Thorkildsen, spesialrådgiver HR  – sak 03-2024 

  
Saksnr. Sak 
00-2024 Innkallelse og saksliste til møtet 23.01.2024 

 
Vedtak: 
Innkalling og saksliste ble godkjent 
 

01-2024 Godkjenning av protokoll  
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet godkjenner protokoll fra ungdomsrådsmøte 12.12.2023. 
 

02-2024 Godkjenning av Årsrapport ungdomsrådet (UR) ved Sykehuset Telemark HF 2023 
 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet godkjenner Årsrapport ungdomsrådet 2023. 
 

03-2024 Rekruttering 
 
Som nevnt tidligere har AHUS hatt stor suksess i rekrutteringsprosessen med å legge ut 
stillingsannonse på Finn.no. Ungdomsrådet her ønsker å prøve det samme. 
Vegard Thorkildsen, spesialrådgiver HR, presenterte forslag til annonse. 
Annonsen vil bli lagt ut på:  

• Hjemmesiden til sykehuset (internett) under Ungdomsrådet 
• Som sak på Sykehusets facebook 
• Instagram 
• Finn.no 
• NAV (arbeidsplassen.no (nav.no) 

Koordinatorene Marte Riis Jensen og Elise Haugerø er kontaktpersoner. 
 

04-2024 Oppdateringer fra: 
 

• Samarbeid med ungdomsrådet i Sykehuset Vestfold (SiV) 
Mail er sendt ungdomsrådet i Vestfold, men vi venter på tilbakemelding 
- Både på nytt møtetidspunkt og rapport vedr «Overgang fra barn til 

voksenavdeling»  
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Saksnr. Sak 
- Kirurgiske og pediatriske barn på akutten     

Her skulle hvert ungdomsråd sjekke om det var grunnlag for å lage sak. 
Ungdomsrådet her har sendt mail til akuttmottaket, og fått et godt og 
utfyllende svar fra ass.seksjonsleder. Rikke Aarhus. Ada-Marie sender  
tilbakemelding til Rikke og forteller at ungdomsrådet er veldig fornøyd med 
svaret, og mener barn og ungdom blir godt ivaretatt. 
Tallmateriell på hvor mange barn (alder 0-10 og 11-20) som har vært inne på 
akuttmottaket for perioden 2018-2023 er ikke mottatt enda. 
Ungdomsrådet vil gjennomgå tallmaterialet på neste møte, men ser ikke at 
det er grunnlag for å jobbe videre med saken etter dette. 

• Samarbeid med brukerutvalget 
Det er avtalt felles møte med brukerutvalget 7. mai 2024 for videre planlegging 
av samarbeid 

•  «10 punkter for god overgang» (fra barn til voksenavd) 
Denne saken er lagt ut på sykehusets intranett og pr i dag har det vært 261 
visninger på saken. Sammenliknet med andre saker er antallet helt på det jevne 
– ganske mange saker ligger rundt 250-300 visninger. 

• Spørsmål til klinikksjefen ved Barne- og ungdomsklinikken 
Amund har sendt Ansgar Berg spørsmål om 
-  skilting av barne-  og ungdomsavdelingen. Hvorfor er denne avdelingen kun 

skiltet med «barneavdelingen»? 
- mulighet for at barne- og ungdomsavdelingen kan øke aldersgrensen på 

både poliklinikk og sengepost til 18 år. Sykehuset Vestfold har gjort dette. 
Adam har sendt Ansgar spørsmål om 
-  ledelinjer. 
Ungdomsrådet har pr i dag ikke mottatt svar på forespørslene, men Ansgar Berg 
inviteres til neste ungdomsrådsmøte -  19.mars. Disse spørsmålene vil da være 
på agendaen. 

• Samarbeid skole-helsetjenesten 
Amalie har ikke sendt mail til ungdomsrådene i Skien kommune og Telemark 
Fylkeskommune, men gjør dette før neste møte. 
Som nevnt i forrige referat – saken avsluttes når mailene er sendt. 

• FFO-Samarbeidet HSØ 2024 – 12.-13.april. 
FFO ønsker å samle ungdomsrådene i forkant av konferansen for å bli bedre 
kjent og ha et førprogram basert på ønsker og behov i ungdomsrådene. I den  
anledning har FFO oversendt ungdomsrådene spørsmål om dette, og innspill på 
aktiviteter, innledere, tema og organisering. 
Ungdomsrådet ønsker egen samling i forkant, og koordinator Elise Haugerø har 
svart opp FFO både på dette og temaer som ønskes tatt opp. 

• Forbedringsteam - selvskading og selvmordsforebygging i somatiske 
akuttmottak 
I dette forbedringsarbeidet er oppgaven til sykehuset å implementere en ny 
Regional veileder. I veilederen er det 9 tiltak som skal sørge for god håndtering 
av disse pasientene. 
Amund deltar som ungdomsrådets representant. 
I desember ble det gjennomført en workshop med introduksjon til oppdraget 
sykehuset har fått. På møtet i januar ble det besluttet at prosjektet skulle starte 
arbeidet med følgende tre tiltak: 
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Saksnr. Sak 
Tiltak 5 – «Time i hånda» 
Tiltak 7 – Bygge kompetanse 
Tiltak 9 – Samarbeid 
 
Veien videre: innspillene fra workshop 20.desember knyttet til alle tre tiltakene. 

05-2024 Planlegging av 2024 - fokusområder 
o Mars – 24 – Møte med klinikksjef BUK, Ansgar Berg 
o Samarbeid med Ungdomsrådet Vestfold – fellesmøte (høsten -24) 

- Møteplan – temaer og spørsmål 
o Felles møte med brukerutvalget (mai -24) 

- Møteplan  
o Oppdateringer – åpne saker (hvert møte) 
o Kildesortering – barneavdelingen (ny sak) 

 06-2024 Eventuelt 
o FFO Telemark har invitert BUP til møte 21.03.24  - tema: 

Psykisk helse blant unge – veien til voksenlivet. 
Fra BUP deltar avdelingsleder Anne Kjendalen og klinisk barnevernspedagog 
Elise Haugerø. 
Ungdomsrådet er også invitert. 
Kristine og Safira deltar. 
Elise sjekker med FFO om de ønsker en presentasjon fra ungdomsrådet. 

 
o Godtgjøring/betaling - nye satser 2024: 

kr 273,- pr time for rådsmedlemmer og kr 361,-  for leder (hvor vedkommende 
leder møtet) 

 Neste møte 19.03.2024 
 

 

Møtet ble avsluttet kl. 21.00 
 
Skien, 23. januar 2024 
Anne Borge Kallevig 
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